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گفت وگو

  کوتاه
تسنیم: وینگر جدید تیم فوتبال استقلال احتمال دارد 
به دلیل مصدومیت دیدار هفته اول آبى پوشان در لیگ برتر 
را از دست بدهد. باشگاه استقلال روز جمعه گذشته به 
نقل از پزشک تیم فوتبال این باشگاه اعلام کرد چند روز از 
مصدومیت مهرداد محمدى با انجام بازتوانى و فیزیوتراپى 
ً یک هفته دیگر  سپرى شده و پیش بینى مى شود حدودا
بتواند به تمرینات تیمى ملحق شود. با توجه به اینکه کمتر از 
12 روز دیگر به آغاز بیست وسومین دوره لیگ برتر باقى مانده 
است، محمدى فرصت کمى براى آماده سازى خواهد داشت. 
به این ترتیب احتمال دارد وینگر استقلال بازى با صنعت 
نفت آبادان در هفته اول لیگ را از دست بدهد. پزشکان 
استقلال در تلاش هستند که این بازیکن را به مسابقات 
پیش رو برسانند. دیگر مصدوم استقلال، آرمین سهرابیان 
خرید بعدى آبى پوشان است که گفته مى شود از سه چهار 

روز دیگر به تمرینات اضافه خواهد شد. 

بیــن المــلل
  رادیو مونت کارلوى فرانسه در گزارشى از آمادگى 
چلسى براى ورود به رقابت جذب کیلیان امباپه خبر داد. 
ستاره فرانسوى خط حمله پارى سن ژرمن فقط یک فصل 
دیگر با این تیم قرارداد دارد و تا الان هم از تمدید آن 
خوددارى کرده است. او اما گفته است که قصد رفتن ندارد و 
ظاهراً برنامه اش این است که در پایان فصل به عنوان بازیکن 
آزاد برود. تا پیش از این رئال مادرید به عنوان تنها مقصد 
امباپه در صورت ترك PSG شناخته مى شد اما طبق اعلام 
رادیو مونت کارلو، اکنون چلسى هم قصد دارد شانس خود 
را براى خرید ملى پوش فرانسوى امتحان کند؛ البته طبق 
اعلام فابریس هاوکینز، خبرنگار رادیو مونت کارلو، تمایل 
چلسى به جذب امباپه تنها در فاز بررسى شرایط انتقال او به 
لندن است و هیچ گونه تماسى از سوى این باشگاه با مدیران 
پارى سن ژرمن صورت نگرفته است. رادیو مونت کارلو از تمایل 
یک تیم لیگ برترى دیگر به خرید امباپه هم خبر داده اما به 
نام آن تیم اشاره نکرده است؛ البته با توجه به اینکه در گذشته 
آرسنال و لیورپول خواهان خرید امباپه بودند، انتظار مى رود 
که این بار هم یکى از این دو تیم، بازیکن 24 ساله را زیر نظر 

داشته باشند. 

ناراحتى فرنگى کار ایران
 پس از کسب مدال برنز آسیا

 فارس: دومین دوره از رقابت هاى پاراکاراته 
قهرمانى آسیا دیروز در مالاکا مالزى برگزار شد 
و پاراکاراته کاهاى ایران موفق شدند 4 مدال 
طلا و یک مدال برنز به دست آورند. در دسته 
معلولان ذهنى / کلاس K21 ؛ معصومه ایجى 
از ایران موفق شد صاحب مدال طلا این دسته 
از رقابت هاى پاراکاراته شود. در دسته معلولان 
ذهنى / سندروم داون کلاس K22 ؛ فرزاد صفرى 
موفق شد با برترى مقابل رقباى خود مدال طلا 
این دوره از مسابقات پاراکاراته قهرمانى آسیا 
K22 را صاحب شود. در دسته نابینایان کلاس
رحیم گل محمدى نماینده کاراته کشورمان بود 
که موفق شد صاحب مدال طلا این دوره مسابقات 
پاراکاراته شود. در دسته معلولان جسمى و 
حرکتى، کلاس K21 ابوالفضل چهرقانى با 
برترى مقابل رقباى خود صاحب مدال طلا 
این مسابقات شد، حافظ حافظى کیا نیز دیگر 
ورزشکار کشورمان در این کلاس بود که مدال 
برنز را به دست آورد. محمدرضا بقایى نیز دیگر 
پاراکاراته کا این بخش بود که متاسفانه دستش 

از رسیدن به مدال کوتاه ماند. 

خارج ازمستطیل سبز

بهروز عطایى: مقصر نتایج 
تیم ملى والیبال من هستم 

نشست کمیته فنى فدراسیون والیبال براى 
بررسى عملکرد تیم هاى ملى مردان در لیگ 
ملت ها 2023 و تیم ملى جوانان در قهرمانى 
جهان 2023 و برنامه هاى پیش روى این تیم ها 
امروز (شنبه 31 تیر) در حال برگزارى است. بهروز 
عطایى، سرمربى تیم ملى والیبال ایران ضمن ارائه 
گزارش عملکرد تیمش در این نشست اظهار کرد: 
چکیده والیبال ایران در این جمع حضور دارند و 
جاى برخى هم خالى است. باید همه چیز را در سر 
جاى خود ببینیم. تولید بازیکن با یک نفر اتفاق 
نمى افتد. از نسل قهرمان لهستان در سال 2017

تنها سه بازیکن در حال حاضر در تیم بزرگسالانش 
حضور دارند. عطایى با یادآورى اینکه سه مسابقه 
پنج سته تیم ایران در هفته آخر لیگ ملت ها 
بود، گفت: تنها در یک مسابقه برابر هلند ست 
آخر خوب بازى نکردیم، در حالى که بازیکنان 
اصلى مثل امین را نداشتیم و بازى برابر فرانسه 
دو قطر پاسور با هم امتیازهایى گرفتند اما امین 

مى توانست دو برابر این امتیازها را کسب کند.

خبـــــر

درآمد بالاى دلال ها در فوتبال ایران 

 در این روزها تیم هاى لیگ برترى خود را مهیاى حضور 
در رقابت هاى فصل جدید مى کنند. به طور حتم برگزارى 
اردوى آماده سازى براى آمادگى نفرات بهتر خواهد بود، اما 
تیم فوتبال پرسپولیس بازیکنان حرفه اى دارد و آمادگى 
بدنى خودشان را در تعطیلات حفظ کرده اند. در خصوص 
هماهنگى تیمى هم بازیکنان نیاز به زمان کمى دارند تا با 
یکدیگر هماهنگ شوند. بر همین اساس قطعاً پرسپولیس قبل 
از آغاز مسابقات لیگ برتر بازى هاى تدارکاتى خواهد داشت 
تا بازیکنان هماهنگى لازم را به دست آوردند. پرسپولیس به 
یکسرى دیگر از بازیکنان نیاز دارد تا کمبود هاى خودش را 
در خطوط مختلف پرُ کند. هنوز یک مهاجم ششدانگ جذب 
نشده، دفاع راست و چپ کلاسیک ندارد. همچنین دروازه بان 
دوم بعد از رفتن احمد گوهرى به خدمت گرفته نشده است. 
دربى در هفته پنجم لیگ برتر، برگزار مى شود و تا هفته پنجم 
خیلى سخت است تا دو تیم شکل خوبى پیدا کنند، اما با این 
حال پرسپولیس تا هفته پنجم شکل بهترى نسبت به استقلال 
پیدا خواهد کرد، چون تغییرات زیادى نداشته است. در مورد 
شایعه درآمد 127 میلیارد تومانى یک دلال در لیگ برتر و 
دیگر مبالغى که چند روز است بر سر زبان ها افتاده، خیلى 
کمتر از چیزى است که دلال هاى فوتبال ایران در فصل نقل 
و انتقالات درمى آورده اند. آنها باعث شدند تا قرارداد هاى 
بازیکنان بى کیفیت سرسام آور بالا برود. دلالان که کارى 
نمى کنند، بدون اینکه زحمتى به خود بدهند هرزگاهى در 
فصل نقل و انتقالات آفتابى مى شوند و کلى پول مفت را به 
جیب مى زنند. بازیکنان نسبت به 2 سال قبل چه کارى 
بزرگى انجام داده اند که قرارداد هاى 100 میلیون تومانى 
آنها تبدیل به 10 میلیاردى شده؟ مگر تیم هاى باشگاهى و 
ملى ایران قهرمان آسیا شدند؟ فوتبال ایران را از کجا به کجا 
رساندند؟ باید تغییراتى در مجموعه فوتبال داده مى شد تا 
قرارداد ها افزایش پیدا مى کرد. اگر به خاطر تورم هم قیمت 
بازیکنان زیاد شده، باید 10 تا 20 درصد مبالغ در لیگ برتر 
افزایش پیدا مى کرد نه 200 درصد! در فوتبالى که باشگاه ها 
اصلاً درآمدى ندارند، چطور مى توانند بازیکن خوب باکیفیت 
نتوانستند جلوى  فوتبال  فدراسیون  بخرند؟ مسئولان 
قرارداد هاى سرسام آور را بگیرند و قانون سقف بودجه باشگاه ها 
را گذاشتند. در صورتى که تعیین این قانون باعث مى شود تا 
یکسرى اتفاقات دیگر در پشت پرده رقم بخورد، چون در 
کشورمان دور زدن قانون بسیار راحت است و هیچ نظارتى 
روى قانون وجود ندارد. به طور حتم تمام مسئولان باشگاه هاى 
ایران دور زدن قانون را خوب بلد هستند و مطمئناً اکثر 
باشگاه ها هم این قانون را رعایت نخواهند کرد. درباره عدم 
استفاده از VAR در مسابقات این فصل لیگ برتر باید بگویم 
مسلماً VAR تمام مشکلات داورى فوتبال را حل مى کند، اما 
رسیدن به این سیستم نیاز به آموزش خیلى سخت، هزینه و 
زمان زیاد مى خواهد. اگر یک تیم متمول VAR را در ورزشگاه 
خودش پیاده کرد، توقع دارند همه باشگاه ها به این سیستم 
مجهز شوند. حتى استفاده از VAR داستان خودش را دارد؛ 
وقتى داور سوت اشتباهى مى زند تمام بازیکنان به سمت 
داور حمله مى کنند. بعد از پیاده کردن سیستم کمک داور 
VAR ویدئویى در فوتبال مان دیگر بازیکنان و مربیان روى سر

مى ریزند! در کشورمان فرهنگ استفاده از تکنولوژى بسیار 
پایین است و ابتدا باید به بازیکنان و مربیان آموزش بدهیم 
که این سیستم به نفع فوتبال است. زمانى که مربى به سمت 
داور حمله مى کند چطور مى شود توقع داشت که این سیستم 
در لیگ برتر مورد استفاده قرار گیرد. همچنین اگر مسئولان 
فدراسیون فوتبال امروز بخواهند کارى انجام دهند، یک سال 

طول خواهد کشید.

پایان رأفت مهاجم سابق تیم پرسپولیس 
در خصوص وضعیت این تیم در فصل نقل و 
انتقالات و البته قرارداد هاى سنگین صحبت 

کرد. 
  وضعیت پرسپولیس در فصل آینده 

را چگونه پیش بینى مى کنید؟
توانست  پرسپولیس  خوشبختانه   
اسکلت سال قبل و نفراتى که مدنظر یحیى 
گل محمدى بودند را حفظ کند و چند بازیکن 
خوب دیگر هم جذب کرد. اما با این حال هنوز 
کافى نیست و چند بازیکن طراز بالاى دیگر را 
نیاز دارد، چون باید در لیگ برتر، جام حذفى 
و لیگ قهرمانان آسیا شرکت کند. سیامک 
نعمتى و کمال کامیابى نیا از لحاظ فنى و 
اخلاقى فوق العاده شایسته بودند و آرزوى 
موفقیت براى آن ها دارم، اما جدایى آن ها نظر 

کادر فنى بود تا نیروى جوان وارد تیم شوند. 
در خط دفاعى تیم فوتبال پرسپولیس 

تعداد نفرات به نظر زیاد مى رسد!
 ترافیک در خط دفاعى وجود دارد که باید 
کادر فنى این موضوع را مدیریت کند، براى  
اینکه پرسپولیس باید در سه جام شرکت کند 

و به همه بازیکنان بازى خواهد رسید. 
   درباره قرارداد هاى میلیاردى در 

فوتبال، چه نظرى دارید؟
 با توجه به شرایط اقتصادى که در کشورمان 
وجود دارد، رقم قرارداد هاى فوتبالیست ها 
که از باشگاه بیرون مى آید خیلى ناراحت 
کننده است. اى کاش سازمان خصوصى سازى 
این ارقام را منتشر نمى کرد تا اختلاف پیش 
نمى آمد. وقتى بازیکن فوتبال 50 میلیارد 
تومان مى گیرد، یک جوان با این شرایط سخت 
مالى بد، خودش را با این مبالغ مى سنجد.  اى 
کاش فوتبال ایران حرفه اى باشد و دولتمردان 

دست باشگاه ها را باز مى گذاشتند. 
به طور مثال تیم هاى استقلال، سپاهان، 
تومان  میلیارد  هزار   2 و...  پرسپولیس 
درآمدزایى داشته باشند و هزار میلیارد تومان 
هم بازیکن بخرند؛ تمام تیم ها این رویه را 
داشته باشند. هم اکنون یک باشگاه با بودجه 
دولتى 400 میلیارد تومان هزینه مى کند، 
چقدر ورودى دارد؟ این پول را دولت داده 
است، اما باشگاه چقدر درآمدزایى کرده 
است؟ تیم هاى لیگ برتر بازیکن به کشور هاى 
دیگر ترانسفر کردند و بگویند یک مبلغى را 
از ترانسفر بازیکن به دست آورده ایم و اینقدر 
هم در تیم هزینه کردیم. اما با این وضعیت 
مشخص است که دخل و خرج باشگاه ها به 
هم نمى خورد. ما پیشکسوتآنکه در باشگاه 
نیستیم و این موارد را مى شنویم ناراحت 

مى شویم. 

  اسماعیل حلالى 
 کارشناس فوتبال 

پایان: 
پرسپولیس 

هنوز کامل نشده است 

 آرمان ملى: با پایان یافتن حضور قربان زاده در راس 
سازمان خصوصى سازى، مدیران سابق و پیشکسوتان 

استقلال در خصوص عملکرد وى صحبت کردند .

پیام 
قربان زاده رئیس سازمان خصوصى سازى در استورى 
اینستاگرام خود نوشت: فردا پایان حدود 22 ماه مسئولیت 
بنده در سازمان خصوصى سازى است؛ تشکر مى کنم از 
اعتماد وزیر و از همه همکارانم که بى دریغ تلاش کردند. 
قضاوت عملکرد این 22 ماه با شما، اما من سعى کردم جز 
حقیقت نگویم. به کار کارشناسى احترام بگذارم و بى وقفه 
تلاش کنم، از همه همکاران و مردم عزیز حلالیت مى طلبم. 

واعظ آشتیانى 
حسین  برکنارى  درباره  آشتیانى  واعظ  امیررضا 
قربان زاده از ریاست سازمان خصوصى سازى، به تسنیم 
گفت: او گفته بود به نظرات کارشناسى احترام مى گذارد، 
اما در خصوصى سازى فوتبال احترامى به حوزه کارشناسى 
نگذاشت. کسانى مشاور قربان زاده بودند که به او آدرس 
غلط مى دادند. او گفته بود اگر خصوصى سازى سرخابى ها 
انجام نشود، استعفا مى کند و کاش همان زمان استعفا 
مى کرد تا براى دولت هزینه اى تراشیده نمى شد. وى با 
انتقاد از نمایندگان مجلس شوراى اسلامى تصریح کرد: 
آنها فقط تماشاگر بودند و موضعى در مقابل قربان زاده 
نگرفتند. همین باعث شد او سیاست آزمون و خطا را پیش 
ببرد و از شیوه «راه بنداز، جا بنداز» استفاده کند. گفته 
بودم نوع واگذارى باشگاه هاى استقلال و پرسپولیس در 
دولت قبل، یک تله براى دولت جدید بود که وزیر ورزش 
هم یک پاس گل داد و بدون بررسى نقاط ضعف و قوت، 
بر این واگذارى غلط صحه گذاشت. مدیرعامل پیشین 
باشگاه استقلال با بیان اینکه حمید سجادى مشوّق این نوع 
واگذارى سرخابى ها بود، خاطرنشان کرد: دولت به همین 
خاطر باید پاسخگوى عملکرد قربان زاده در فروش سهام 

سرخابى ها باشد. رئیس بعدى سازمان خصوصى سازى 
هم چالش بزرگى پیش رو دارد. پیش تر تذکر داده 
بودیم که ورود به این موضوع (واگذارى استقلال 
و پرسپولیس) چالش هاى اجتماعى و سیاسى 
خواهد داشت و دیدیم عده اى قربانى این 
مسأله شدند. واعظ آشتیانى با اشاره به 
انتصاب قربان زاده به عنوان جانشین 
وزیر اقتصاد و دارایى عنوان کرد: 
متأسفانه اینکه یک مدیر در سمت 
دیگر یا بالاترى قرار بگیرد، به یک رویه تبدیل شده است. 
وى در مورد اظهارات گاه و بیگاه رئیس مستعفى سازمان 
خصوصى سازى درباره فوتبال گفت: قربان زاده فضاى ورزش 
را نمى شناخت و ورود بى محابایى به این حوزه داشت که این 
ورود به قربان زاده صدمه زد. او توجهى به تلنگرها و توصیه ها 
نداشت و فکر نمى کرد آسمان یک روز ابرى مى شود. برخى  
فکر مى کنند هر تصمیمى مى تواند خوشایند خود و دیگران 
باشند. با این حال تصمیم و کار شجاعانه بر مبناى عقلانیت 
است، نه آزمون و خطا. مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال 
با بیان اینکه هر اظهار نظر حاشیه اى براى سرخابى ها 
مشکل ساز مى شود، اظهار داشت: قربان زاده صحبت هایى 
کرد که شاید نیت خیرى داشته، اما نتوانست کلمات را 
به خوبى کنار هم بگذارد. برخى اظهارات قربان زاده درست 
بود، اما مکرراً مى گفت چون استقلال و پرسپولیس در 
بورس عرضه شدند، شفاف شده اند. این دو باشگاه چه 
شفافیتى داشتند؟ استقلال و پرسپولیس میلیاردها تومان 
بدهى دارند. واعظ آشتیانى با بیان اینکه در صورت اداره 
دو باشگاه مطابق قانون تجارت چنین مشکلاتى ایجاد 
نمى شد، به تسنیم گفت: در این صورت یک حسابرس 
از سرخابى ها گزارش سالانه تهیه مى کرد و سود و زیان ها 
مشخص مى شد. منطقى نبود بگویند عرضه استقلال و 
پرسپولیس سبب شفافیت همه امور این دو باشگاه شد. 
این چه شفافیتى است که استقلال هم بدهکار شود و هم 
پول هاى باشگاه از بین برود؟ دولت باید در قبال پول هاى 

ضایع شده مردم پاسخگو باشد. 
شکایت آجورلو

اظهارات حسین قربان زاده رئیس پیشین سازمان 
خصوصى سازى علیه مصطفى آجورلو منجر به شکایت 
مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال از وى شده است. عیسى 
محمدیان نعمت سرا وکیل مصطفى آجورلو درباره شکایت 
مدیرعامل سابق باشگاه استقلال از قربان زاده به تسنیم 
گفت: بعد از شکایت سازمان خصوصى سازى از اعضاى 

سابق هیات مدیره استقلال، کلیه اسناد و مدارکى را که 
نشان مى دهد این شکایت واهى است به شعبه 10 بازپرسى 
کارکنان دولت ارائه کردیم. بعد از آن جهت اداى توضیحات 
یک بار در شعبه حاضر شدیم که در پایان جلسه بازپرس 
محترم که براساس قانون باید در هر پرونده اى قرار تأمین 
صادر کند با توجه به میزان توجه اتهام به موکل خفیف ترین 
قرار را صادر کرده یعنى صرفاً الزام به حضور به این معنى که 
در صورت لزوم به حضور بعدى موکل در شعبه صرفاً متعهد 
به حضور است. متأسفانه آقاى قربان زاده با بیان خبر کذب 
صدور وثیقه میلیاردى علیه آقاى آجورلو و سایر اعضاى 
هیات مدیره در روزها و هفته هاى گذشته دنبال اثرگذارى 
منفى بر افکار عمومى و ایجاد این شائبه ناصواب بوده 
است که عملکرد مدیران سابق موجب خسارت به باشگاه 
استقلال و بیت المال شده و دستگاه قضائى نیز در راستاى 
جبران این خسارت بدواً مبادرت به اخذ وثیقه میلیاردى 
کرده است و متأسفانه این خبر خلاف واقع را دو بار و حتى 
در سیماى جمهورى اسلامى اعلام کرده که اعضاى سابق 
هیات مدیره به قید وثیقه میلیاردى آزاد هستند، ادعایى که 
به جاى اطلاع رسانى بیشتر بوى تخریب مى دهد و حیثیت 

مخاطبین خود را نشانه گرفته است. 
نورى: ماموریت تخریب استقلال!

محمد نورى در گفت وگو با فارس، در خصوص شرایط 
حال حاضر تیم استقلال، اظهار داشت: مهمتر از هر 
موضوعى مانند مسائل مالى و نقل و انتقالات و... بحث 
سازمان خصوصى سازى و حسین قربان زاده بود. او ماموریت 
داشت که استقلال را تخریب کند. پروژه این کار پیش از 
بازى هاى آسیاى کلید خورد که پول استراماچونى به موقع 
پرداخت نشد و بعد از مهلت مقرر واریز شد. فکر مى کنم این 
پروژه از قبل برنامه ریزى شده بود تا استقلال از آسیا حذف 
شود. وى افزود: بعد از آن هم پروژه جام حذفى و مسائل 
داورى اش بود. همه شاهد بودند که این جام از استقلال 
گرفته شد. در لیگ هم دیدیم داورى ها چقدر یک طرفه و به 
ضرر استقلال بود. مى خواستند استقلال به قهرمانى نرسد 
و به همین خاطر شرایط را برایش سخت کردند. افرادى 
که این شرایط را رقم زدند باید به هواداران استقلال پاسخ 
بدهند. روزى مى رسد که این افراد شناخته مى شوند. من 
فکر مى کنم به استقلال به چشم یک تیم غیر ایرانى نگاه 
مى کنند. همیشه مورد بى مهرى قرار دارد. این مساله 
ثابت شده و هواداران بابت این مسائل آسیب دیدند. آن ها 
مظلوم ترین هواداران دنیا هستند اما همیشه پشت تیم 

محبوب شان بوده اند. 
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سرخابى ها باشد. رئیس بعدى سازمان خصوصى سازى 
هم چالش بزرگى پیش رو دارد. پیش تر تذکر داده 
بودیم که ورود به این موضوع (واگذارى استقلال 
و پرسپولیس) چالش هاى اجتماعى و سیاسى 
خواهد داشت و دیدیم عده اى قربانى این 
مسأله شدند. واعظ آشتیانى با اشاره به 
انتصاب قربان زاده به عنوان جانشین 
وزیر اقتصاد و دارایى عنوان کرد: 
متأسفانه اینکه یک مدیر در سمت 
دیگر یا بالاترى قرار بگیرد، به یک رویه تبدیل شده است. 
وى در مورد اظهارات گاه و بیگاه رئیس مستعفى سازمان 

     انتقاد و شکایت مدیران سابق و پیشکسوتان استقلال 

آ︨﹞︀ن ا︋︣ی ﹇︣︋︀ن زاده! 

سرمربى منچسترسیتى با فروتنى خاصى 
تاریخ  بهترین مربى  ندارد  مى گوید قبول 
است. به گزارش اسپورت بایبل، گواردیولا به 
دلیل موفقیت هاى بى شمارش در بارسلونا، 
بایرن مونیخ و منچسترسیتى، اغلب به عنوان 
بهترین مربى تمام تاریخ شناخته مى شود. او از 
زمان ورودش به لیگ برتر در سال 2016، باشگاه 
منچسترسیتى را متحول کرد و آنها را به سطح 
جدیدى رساند. گواردیولا فصل قبل سرانجام 
موفق شد جام دست نیافتنى لیگ قهرمانان اروپا 
را براى سیتى به دست آورد. در نتیجه بسیارى 
گمان مى کنند که گواردیولا اکنون خودش را به 

عنوان بهترین مربى تمام ادوار تثبیت کرده است. 
منچسترسیتى اکنون در اردوى پیش فصل در 
توکیو است. پپ گواردیولا در پاسخ به سوالى 
درباره اینکه آیا بهترین مربى تاریخ است، گفت: 
خیر. من بهترین مربى تاریخ نیستم و قصد هم 
ندارم بهترین مربى تاریخ باشم. من خودم را 
کامل مى شناسم. با علامت  سوال هاى زیادى در 
سرم زندگى مى کنم. اگر موفقیتى کسب کردم، 
به این دلیل بود که در بارسلونا و بایرن مونیخ، 
دو تا از بهترین باشگاه هاى تاریخ بودم و اکنون 
در حال ساختن چیزى باورنکردنى هستیم که 
نمى توانستیم تصورش را تا زمان رسیدن به آن 

داشته باشیم. او در پاسخ به سوالى درباره فعالیت 
سیتى در روزهاى پایانى نقل و انتقالات تابستانى 
نیز افزود: فکر مى کنم چیزهاى زیادى قرار است 
رخ دهد. الان نمى توانم به این سوال جواب بدم. 
من بهترین ها را براى بازیکنانم مى خواهم. 
من با کایل واکر صحبت کردم و همه چیز 
خوب بود. خواهیم دید چه اتفاقى مى افتد. 
گواردیولا همچنین در پاسخ به این سوالى 
که بازیکن آسیایى خاصى چشم او را گرفته 
است یا خیر نیز افزود: مى توانم بگویم کائورو 
میتوما در لیگ برتر باورنکردنى بوده است. 
او در تیم مناسبى قرار دارد و ببینید ژاپن در 

جام جهانى در یک گروه سخت چه کرد. دیروز 
بازى یوکوهاما را تماشا کردم و چیزهایى را 
که مى بینم بسیار دوست دارم. فردا براى ما 
بسیار سخت خواهد بود، چون یوکوهاما تیم 
بسیار تهاجمى است. من براى کارهایى که این 
کشور (ژاپن) طى سالیان متمادى انجام داده 
است، احترام زیادى قائل هستم، نه فقط الان 
و در نهایت پاسخ پپ گواردیولا درباره وضعیت 
کانسلو: «او اینجاست. ژوائو در گذشته براى 
ما بسیار مهم بوده است. او به اینجا بازگشته 
و بخشى از تیم است. خواهیم دید چه اتفاقى 

مى افتد.»

جلال چراغپور کارشناس فوتبال کشورمان 
گفت: در خط حمله تیم ملى فوتبال توانایى 
گل زدن به هر تیمى در آسیا را دارد، این تیم ها 

که دیگر از انگلیس بزرگ تر نیستند. 
 دیدار تدارکاتى 

جلال چراغپور در گفت وگو با فارس، 
درمورد دیدارهاى تدارکاتى تیم ملى فوتبال 
ایران در فیفادى شهریور مقابل بلغارستان 
و یک حریف آفریقایى، اظهار داشت: تیم ملى 
در یک وضعیت دگردیسى یا پوست اندازى 
قرار دارد. برخى بازیکنان مان که دوره بازى  
ملى شان تقریبا به سر رسیده و برخى نفرات 
نیز اندازه هاى جدیدى براى خودشان تعریف 
کرده اند و باید در تیم ملى دیده شوند یا بازى 
کنند تا محک بخورند. در نتیجه هر بازى 
تدارکاتى تیم ملى در جهت آن دگردیسى و 
آن تعریف پست هایى که سرمربى تیم ملى 
در نظر دارد و لازمه تغییر هم است، مثبت 

تلقى مى شود. 
 وضعیت حریفان 

وى افزود: بازى تدارکاتى براى جایگزین 
کردن مهره هاى جدید و بازنشسته کردن 
مهره هایى که توانایى حضور در سطح ملى را 

آرام آرام از دست مى دهند لازم و خوب است. 
فرقى هم بین حریفان آسیایى، اروپاى شرقى 
و آفریقایى وجود ندارد. به شرطى که حریفان 
در حد و اندازه هاى تیم ما باشند. این مرحله 
اول کار است، اما در مرحله دوم اگر تدارکات ما 
براى جام ملت هاى آسیا است، اسمش رویش 
است. یعنى باید بازى هایى را براى رو در رویى 
با تیم هاى آسیایى انجام بدهیم. هرچند بین 
کشورهاى این سه منطقه 65 تا 70 درصد 
شباهت وجود دارد اما در 30 درصد باقى مانده 
سبک تیم ها بین عبور از بازیکن حریف، ارسال 
پاس هاى بلند، سانتر از جناحین، استفاده از 
عمق، برترى در جنگ بدنى، بازى انفرادى و 

دریبل زدن متفاوت است. 
 جام ملت ها 

کارشناس فوتبال کشورمان تاکید کرد: الان 
مى دانیم در جام ملت ها با کدام تیم ها بازى 
داریم و حتما باید تن تیم ملى به تن تیمى 
بخورد که سبکش آسیایى و مشابه با حریفانى 
مثل امارات، فلسطین، هنگ کنگ و در مراحل 
بالاتر کره جنوبى است. مثل کشتى مى ماند. 
مثلا به باشگاه مى روید و قبل از مسابقه انواع 
و اقسام کشتى ها را مى گیرید، اما هیچ وقت 

با سبک حریف مستقیم تان کشتى نگیرید. 
چراغپور در مورد اینکه با توجه به دیدارهاى 
دوستانه قبلى تیم ملى و همچنین بازى هاى 
شهریور ماه شاید شاگردان قلعه نویى فقط در 
تورنمنت اردن که با حضور این کشور، عراق و 
قطر برگزار مى شود فرصت شبیه سازى امارات 
و فلسطین را به دست آورند، توضیح داد: 
احتمال دارد تیم ما در مرحله دوم به مصاف 
سوریه یا لبنان برود. به همین دلیل درست 
نیست از الان با توجه به دیدارهایى که در 
مرحله گروهى داریم، خیلى روى پیدا کردن 
حریفانى با این سبک تمرکز داشته باشیم، اما 
براى مرحله سوم که احتمال بازى کردن مان 
مقابل کره جنوبى بالا است، باید به مصاف 
حریفى مثل چین برویم که سبک بازى اش 

تند و تیز است. 
 حضور در فینال؟!

وى در پاسخ به این سوال که با توجه به 
ندازه  قرعه تیم ملى در جام ملت ها تا چه ا
باید به صعود به فینال یا حتى قهرمانى امید 
داشت، عنوان کرد: ورود به نیمه نهایى دست 
نیافتنى نیست اما آنجا بستگى دارد به کدام 
تیم بخوریم. رسیدن به جمع 4 تیم براى ما 

دست یافتنى است. اگر بتوانیم از دفاع کره 
جنوبى عبور کنیم، توانایى بردن این تیم را 
داریم. قبل از جام جهانى هم گفتم کارى ندارم 
تیم ما چند گل مى خورد اما به هر تیمى گل 
مى زند. هر کارى مى خواهند براى تیم ملى 
انجام بدهند این است که ضعف در حفره هاى 
میانى خط دفاعى را برطرف کنند. در حمله ما 
به هر تیمى توانایى گل زدن در آسیا را داریم. 

دیگر از انگلیس که بزرگ تر نیستند. 

نه بهترینم، نه قصد دارم بهترین باشم گواردیولا:

چراغپور: تیم ملى فوتبال یک ضعف بزرگ دارد 

اردوى آماده سازى 
شناگران اعزامى 
به بازى هاى آسیایى

 در ترکیه 

گزینه هاى فدراسیون شنا براى حضور در بازى هاى آسیایى هانگژو، در 
آستانه اعزام به این بازى ها اردوى آماده سازى در ترکیه برگزار خواهند کرد.  به 
گزارش مهر، شنا ایران قرار است با چهار نماینده در بازى هاى آسیایى شرکت 
داشته باشد. سامیار عبدلى، هومر عباسى، مهرشاد افقرى و متین سهران 
گزینه هاى اعزامى به این بازى هاى هستند. از این ترکیب، عبدلى و عباسى 
روز چهارشنبه عازم ژاپن شدند تا در مسابقات قهرمانى جهان شرکت داشته 
باشند. افقرى و سهران اما پیگیر اردوهاى داخلى خود هستند. این دو ملى 

پوش شنا 8 مرداد به ترکیه سفر مى کنند تا در مسابقات مسافت کوتاه این 
کشور شرکت داشته باشند.  پس از اتمام این رقابت ها، نمایندگان شنا ایران در 
ترکیه مى مانند تا طبق برنامه مصوب فدراسیون، برگزارکننده اردوى تدارکاتى 
در این کشور باشند. این اردو از 12 مرداد آغاز مى شود. عبدلى و عباسى هم 
پس از پایان کارشان در مسابقات قهرمانى جهان به ترکیه سفر مى کنند تا به 
ترکیب اردونشینان ملحق شوند. اردوى آماده سازى ملى پوشان شنا در ترکیه 
ویژه بازى هاى آسیایى هانگژو خواهد بود. این اردو به مدت سه هفته ادامه دارد. 


